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. Josep Rebull, regidor de Convergència i Unió a l'Ajuntament 

«Hem de potenciar Tesport: Ambaixador de la ciutat arreu» 
Josep Rebull i Isern, molletà de 31 anys 

i productor de televisió, és des del 26 de 
maig de 1991 regidor a TAjuntament de 
Mollet en el grup de Convergència i Unió. 
En un any i mig en l'oposició municipal, 
Rebull considera que la tasca que estan 
duent a terme és "ferma i positiva per Mo-
Uet". 

A Rebull li agrada 
parlar de Mollet i no 
acabaria mai de fer-ho. 
"Sóc fill de Mollet i 
sempre ho he portat 
amb orgull. Quan he 
estat fora, per motius 
de feina, estudis o fent 
esport, sempre he dit 
amb molt d'orgull que 
sóc de Mollet, que és 
un poble o una ciutat 
molt especial Em vaig 
passar tretze anys 
jugant a bàsquet i en 
els desplaçaments, ei 
fet de portar la sama-
rreta del Club de Bàs-
quet, defensar i llui-
tar per guanyar el 
partit i que e! guanyés 
Mollet, et feia moltes 
vegades obligar-te de 
tot i pensar en que 
s'havia de fet tot el 
possible per intentar 
vèncer". 

-Però, aquest espe-
rit, existeix actualment? 
Es promociona prou? 

-Dins de l'esport 
ara no ho sé, perquè 
vaig deixar de jugar. 
Però aquesta mateixa 
sensació que tenia fent 
esport, la tinc quant, 
per motius de feina, 
estic a d'altres ciutats, 
més grans o més peti-
tes que Mollet. Sem-
pre dic que Mollet és 
una ciutat molt espe-
cial: quan vaig néixer, 
-l 'any 1961-a Mollet 

hi havia sis mil perso-
nes i en vint anys, 
vàrem passar a ser-ne 
prop de 40.000. Tenim 
una de les poblacions 
més joves de Catalu-
nya i, per tant, amb 
més futur i projecció. 
Però aquest futur i 
projecció s'ha d'apro-
htar i fomentar. 

-MoUet hauria de 
vendre aquest "produc-
te"? 

- iMollet ha de 
vendre una imatge a 
fora i, aquesta hauria 
de ser la de ser una 
ciutat jove, amb futur 
i projecció però, abans 
de res, hauríem de 
pensar què podem fer 
nosaltres per Mollet i 
no el que pot fer Mo-
llet per nosaltres. 

Política 
Josep Rebull ja va 

formar part de les llis-
tes de Convergència i 
Unió en les eleccions 
den0dejunydel987. 
En les del 91, Rebull 
fou el número tres de la 
candidatura de CiU i, el 
26 de maig era un dels 
cinc regidors de la coa-
lició nacionalista que 
formava part del grup 
municipal de CiU al'A-
jimtament. 

-Com i perquè de-

cideix entrar a fer polí-
tica activa? 

-Sempre he cregut 
que la persona ha de 
participar i contríbuh* 
en la mesura de les se-
ves possibilitats en la 
colectivitat. Sempre 
he estat molt idealista 
i quan he vist la possi-
bilitat d'intentar po-
der participar en mi-
llorar alguna cosa, 
m'hi capfícat en ella. 
La política, o petàr-
yer a qualsevol asso-
ciació, és necessària 
socialment i vaig creu-
re que podia aportar 
alguna cosa i em vaig 
decidir a entrar a fer 
política i, a més, en 
una coalició on sabíem 
que guanyar per ma-
joria absoluta era molt 

difícil per no dir im-
possible. 

-Desde l'equip de 
govem socialista es diu 
que Alfons Collado és 
absorvent, que controla 
tot i que el gnip de CiU 
és ell? 

-No és aixins això. 
L 'Alfons Collado 
abans que cap de llis-
ta, és el cap del grup 
municipal i és normal 
que supervisi la feina 
que fa el grup. Però, 
Convergència i Unió 
està representada a 
l'Ajuntament per cinc 
regidors, que cadas-
cún tenim la noçtra 
àrea de treball i que 
podem tenir les idees 
en comú, tot i que hi 
ha vegades que tenim 
diferents punts de vis-

ta. Però, en aquest any 
i mig estem treballant 
bé, i molt a gust per 
Mollet. 

-Deu ser difícü tre-
ballar i que la feina no 
es vegi reflectida, per-
què els socialistes diuen 
que no a cada proposta 
vostra... 

-Sí, però ja sabíem 
que aquest era un han-
dicap que tindríem es-
tan a l'oposició, i no es 
pot fer res. Es difícil 
saber que per molt 
bona que sigui la pro-
posta que presentem, 
ens diran que no però 
això ens dóna ànims 
per continuar enda-
vant i seguir treba-
llant, altruistament, 
per Mollet, que per 
això ens van votar. 

»A més, com a opo. 
síció tenim el dret i el 
deure de controlar que 
l'acció del grup socia-
lista sigui el més co-
rrecte possible des de 
tots els punts de vista 
possibles. 

Josep Rebull va 
jugar durant molts anys 
a bàsquet, amb él Mo-
llet. Durant una etapa, 
posterior, fou membre 
de la Junta directiva del 
club, amb un company 
de grup, Jaume Espa-
fíol i, Tactual regidor 
d'Esports, Josep Mon-
ràs. 

-De la política es-
portiva, què s'està por-
tant a terme, què en 
pensa? 

-L'esport s'ha de 
potenciar més en tots 
els aspectes: tant l'es-
port escolar, com l'es-
port d'èlit. L'esport és 
l 'ambaixador d'un 
poble 0 una ciutat 
arreu de Catalunya i, 
potenciant l'esport ens 
estalviem molts di-
ners, en promocions 
de la ciutat. A més a 
més, l'esport escolar 
és importantíssim pe! 
desenvolupament de 
la persona i evita molts 
dels problemes que 
pot tenir la gent jove 
actualment. Els Jocs 
Olímpics són un dia a 
dia, la' formació del 
jovent. 

Rebull creu que 
"hauríem de poten-
ciar la societat civil de 
Mollet i aprofitar la 
seva pluralitat perquè 
pluralitat és cultura i 
riquesa". 
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